## 香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 19131 號 有關『學校提前開始暑假』事宜

## 敬啟者:

鑑於近日新冠肺炎疫情轉趨嚴峻,教育局今日下午宣佈全港中小學及幼稚園可以由下星期一(7月13日)開始提早放暑假,以策安全。

為平衡學生學習需要,本校將於7月13日至7月24日改以ZOOM電子上課學習,有關上課詳情及其他需注意事項,本校會於星期日(7月12日)下午4時前,以GRWTH電子平台及學校網頁通知各位家長,敬希垂注。

我們會與家長保持緊密聯繫,如有任何問題,請致電 2109 0087 向林美珊副校長或 貴子弟班主任查詢。

在此謹祝大家身體健康!

此致 貴家長



二零二零年七月十日

## HKFEW Wong Cho Bau School Starting Summer Holidays on 13th July 2020

10<sup>th</sup> July, 2020

Ref.:19131

Dear Parents / Guardians,

Due to the rapidly increasing number of COVID-19 confirmed cases, Education Bureau (EDB) announced the suspension of all schools from 13<sup>th</sup> July 2020.

To support student learning and ensure the safety of our students, we have decided to arrange Zoom online lessons from 13<sup>th</sup> to 24<sup>th</sup> July.

We will keep close communication with parents and announce the arrangement of online lessons and other matters concerned through the school website and GRWTH by 4 p.m. this Sunday (12<sup>th</sup> July).

For enquiries, please contact class teacher or Miss Lam Mei Shan, Vice Principal, at 2109 0087.

Yours sincerely,

K.L. Wong Principal